
Training Strategy

The SARVAC Humanitarian Workforce (HWF) Training Strategy focuses on preparing personnel for

emergency responses through continuous learning, blending classroom lectures, hands-on exercises, and

online courses accessible via a dedicated portal. Emphasizing inclusivity and the use of technology, the

strategy employs needs assessments to ensure the relevance and effectiveness of training programs.

Specialized skills training is tailored to diverse environments, while collaboration with NGOs and a

commitment to continuous improvement ensure a responsive, well-equipped workforce. This approach

aims to enhance emergency preparedness and response capabilities within a dynamic humanitarian

context.

Stratégie de formation

La stratégie de formation de l'ACVRS MOH vise à préparer le personnel à répondre aux urgences grâce à

un apprentissage continu, mélangeant des cours théoriques, des exercices pratiques, et des formations

en ligne via un portail dédié. En soulignant l'inclusivité et l'utilisation des technologies, cette stratégie

emploie des évaluations des besoins pour assurer la pertinence des programmes de formation. Des

formations spécialisées, adaptées à divers environnements, et la collaboration avec des ONGs renforcent

une main-d'œuvre réactive et compétente, optimisant ainsi la préparation et la réponse aux urgences

dans un contexte humanitaire évolutif.


